
Born in Tokyo in 1991.  Draws a series of works with the symbol of a child running through a
nature-rich satoyama.
Drawing inspiration from the local landscapes she has known first-hand since childhood,
she explores the ways in which nature and people interact and l ive together.
She has developed a nostalgic pop universe that depicts nostalgic scenes with simple
elements and bright colors.

I 'm depicting a series of works using children wandering through a nature-rich satoyama
as a symbol.  Taking as my model the original landscape that survives in my hometown of
Tokyo, I  continue to explore the ways in which nature and people interact and l ive
together while representing the places I  knew as a child as a real experience. By choosing
the simple theme of satoyama, she expresses fragmentary memories of childhood
discoveries and various i l lusory expressions of nature in the form of psychedelic images. It 's
a nostalgic pop world that fuses nostalgia with novelty.

Ayaïro

Title:  "  Earthen Walls "  Size:  100 x72 cm Acrylic on canvas 
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Né à Tokyo en 1991.  Dessine une série d’œuvres avec le symbole d’un enfant courant dans
un satoyama riche en nature.
S’ inspirant des paysages locaux qu’elle connaît de première main depuis son enfance, elle
explore les façons dont la nature et les gens interagissent et vivent ensemble.
Elle a développé un univers pop et nostalgique qui dépeint des scènes nostalgiques avec
des éléments simples et des couleurs vives.

Je dépeins une série d’œuvres en util isant comme symbole des enfants errant dans un
satoyama riche en nature. En prenant pour modèle le paysage original qui subsiste dans
ma vil le natale de Tokyo, je continue à explorer les façons dont la nature et les gens
interagissent et vivent ensemble tout en représentant les l ieux que j ’ai  connus dans mon
enfance comme une expérience réelle.  En choisissant le thème simple du satoyama, elle
exprime les souvenirs fragmentaires des découvertes de l ’enfance et les diverses
expressions i l lusoires de la nature sous forme d’images psychédéliques.  C’est un monde
pop et nostalgique qui fusionne nostalgie et nouveauté.

Ayaïro

Title:  "  Earthen Walls "  Size:  100 x72 cm Acrylic on canvas 
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Title: " Amakashi Hill " Size: 116 x 80 cm Acrylic on canvas 

Title: " Monkey Stones " 
Size: 72 x100 cm Acrylic on canvas 



Title: " Ikazuchi no Oka Hill ",  Size: 116 x 80 cm, Acrylic on canvas 

Title: " Ishibutai Tumulus ", Size: 116 x 80 cm Acrylic on canvas 



Title: " Evening Rice Field Mirror ",  Size: 100 x 72 cm Acrylic on canvas 

Title: " Rice Fields in Morning Frost ", Size: 80 x 60 cm Acrylic on canvas 



Title: " Watched Over by the Flow of Time "
Size: 60 cm (Circular) Acrylic on canvas 

Title: " Divine Messenger "
Size: 72 x 100 cm Acrylic on canvas 



Title: “Lotus, Carp and Water Slider ", Size: 41 x 31 cm,  Acrylic on canvas 

Title: " Asuka Itabuki Palace Ruins ", Size: 80 x 60 cm Acrylic on canvas 



Title: " 12 Jizo Along the Road "
Size: 60 cm (Circular),  Acrylic on canvas 

Title: " Night at Rice Terrace "
Size: 60 cm (Circular) Acrylic on canvas 



Title: “Mount Wakakusa "
Size: 31 x 41 cm Acrylic on canvas 

Title: Red Evening Sky "
Size: 41 x 31 cm Acrylic on canvas 



Title: " The Rising Moon ", Size: 80 x 60 cm Acrylic on canvas 


